



حوالات أسرع إلى البنوك المحلية في تركيا

Faster Remittances to Local Banks in Turkey

الشروط والأحكام:

١. هذا العرض متاح للحوالات المصرفية بالليرة التركية فقط والتي تتم من خلال الخدمات المصرفية عبر الإنترنت الخاصة بالبنك التجاري أو تطبيق الخدمات المصرفية عبر الهاتف الجوال. كل العملات الأخرى ستحوّل عبر النظام الإلكتروني للتحويل بين البنوك "سويفت"

٢. الحد الأقصى لقيمة الحوالة في اليوم هو ما يعادل الـ ١٠٠,٠٠٠ ريال قطري

٣. التحويل في غضون ١٠ دقائق

٤. مهلة تحويل الأموال:

- في حال تم التحويل بين ٨:٣٠ صباحاً والـ ٣:٣٠ مساءً بتوقيت قطر ستتم الحوالة في نفس اليوم
- في حال تم التحويل بعد الساعة ٣:٣٠ مساءً بتوقيت قطر ستتم الحوالة خلال ثاني يوم عمل
- الخدمة غير متاحة خلال عطلة نهاية الأسبوع وفي أيام العطل الرسمية في تركيا

٥. في حال حدوث خطأ تقني في خدمات الحوالة المباشرة إلى تركيا، سيتم التحويل عن طريق سويفت

٦. رسوم التحويل من الحساب هي ١٥ ريال قطري

٧. رسوم البنك المرسل إليه ٢٥ ليرة تركية

٨. سيتم الاشعار في حال تعديل شروط وأحكام هذا العرض

٩. تطبق جميع الشروط والأحكام الأخرى التابعة للبنك

Terms & Conditions:

1. This offer is available only for Turkish Lira currency transfers to banks in Turkey initiated through Commercial Bank Retail Internet or Mobile Banking app. All other currency transfers will be processed via swift mode.

2. The maximum daily online transfer limit QAR 100,000 equivalent

3. Credit within 10 minutes

4. Delivery time details:

- Transactions initiated between 8.30 am to 3.30 pm Qatar time will be processed on the same business day
- Transactions initiated after 3:30 PM Qatar time will be processed on the next business day
- Service is not available during weekends and public holidays in Turkey

5. In case of technical failure in Turkey Direct Credit services the transfer will be routed via SWIFT mode

6. Account Transfer fee QAR 15

7. Correspondent bank fees Turkish Lira 25

8. The Bank shall notify if the terms and conditions of this offer are amended

9. All other terms and conditions of the Bank shall apply